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 Zápis z 4. jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP  
 
 
Datum konání:     16. 4. 2014 od 16,00 h do 17,45 h 
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
1. Program 4. jednání  
Program byl odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 7-0-0). 
 
 
2. Kontrola zápisu 
Zápis z 3. jednání byl bez připomínek odsouhlasen přítomnými členy (hlasování 9-0-0, 
dostavili se p.Ledl a Liška). 
 
 
3. Volba přísedících Městského soudu v Praze 
Předseda výboru P. Hána přivítal Mgr. Jana Kadlece, místopředsedu MS  v Praze. 
Mgr. Kadlec zmínil v případě opětovného nezvolení čtyř zmíněných přísedících 
komplikace a průtahy v projednávaných rozsáhlých kauzách a požádal o přehodnocení 
usnesení minulého VBL. Přislíbil zajištění rozvrhu práce na rok 2015 a vyřazení těchto 
přísedících z přidělování k novým případům. 
diskuze: 
P. Hána – připustil nedokonalost legislativy a požádal o sjednání schůzky s 
místopředsedou MS  v Praze. 
J. Liška – problém vnímá především ve věku přísedících, kteří by neměli být starší než 
soudci, a u absolventů politických škol v zahraničí, vyslovil názor, že je dost 
vysokoškolsky vzdělaných nezaměstnaných uchazečů, kteří splňují kritéria přísedícího; 
JUDr. Krobová Hášová – nelze akceptovat pracovníky u soudu, příslušníky policie a věk 
vyšší než u soudce; 
rad. Manhart – poděkoval za vstřícnou reakci, kvituje jednání HMP s Městským soudem 
v Praze a požádal  o zvážení stanoviska u čtyř osob, na kterých Městskému soudu v Praze 
záleží; 
JUDr. Blažek – vnímá problém, ale s navrženým řešením nesouhlasí, jednání u MS 
v Praze probíhá nejen hodiny, ale dny a je náročné i pro mladší osoby, je třeba se těmito 
poznatky do budoucnosti zabývat. 
 
Informace o Nadačním fondu Bezpečná Praha 
Předseda výboru P. Hána přivítal na jednání primátora HMP PhDr. T. Hudečka, Ph.D. 
Primátor HMP uvedl, že fond je suverénní subjekt a správní rada NF BP rozhoduje o 
činnosti, HMP fond založilo s vkladem 10 mil. Kč, ale od té doby fond neobdržel žádný 
dar a delší dobu je nečinný. Po diskuzi se členy správní rady NF BP zastává názor, že 
nejlepším řešením je fond zrušit či sloučit. 
diskuze: 
JUDr. Blažek – vyslovil zásadní nesouhlas s konstatováním, že je fond nečinný, vložené 
fin. prostředky spravoval bývalý řed. odboru BKR bez finanční odměny, fond poskytl 
peněžní příspěvek několika obětem trestných činů a např. manželce usmrceného policisty, 
v minulosti byl osloven Městský soud se žádostí, aby informoval nadační fond o vhodných 
příjemcích daru. 
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Mgr. Trombik – navrhl větší součinnost složek IZS, které by navrhovaly fondu možné 
žadatele; 
Mgr. Vondrášek – o fondu, který byl založen před jeho nástupem do funkce, neví,  ale 
PČR má podobný fond pro oběti násilné trestné činnosti; 
P. Hána – doporučil členům správní rady NF BP aktualizovat kontakty, více na fond 
upozornit a obnovit aktivně činnost. Poděkoval primátorovi HMP za účast a podání 
informace. 
 
 
3. Volba přísedících Městského soudu v Praze – pokračování 
P. Hána přivítal na jednání pozvanou Mgr. Křesinovou, která v krátkosti seznámila členy 
výboru se svým životopisem a důvody, proč zastává funkci přísedící u MS v Praze. 
 
4. Ústní informace o závěrech ze cvičení „blackout 2014“ 
Podrobnou informaci podal gen. Ing. A. Šándor, seznámil s cíli a závěry cvičení a 
vyzdvihl některé závažné problémy, které toto cvičení otevřelo. 
PhDr. T. Hudeček, Ph.D., primátor HMP, přislíbil předložit kompletní zprávu o cvičení 
blackout na příštím jednání výboru. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere ústní informaci o závěrech ze cvičení 
„blackout 2014“ na vědomí s tím, že kompletní zpráva bude předložena na 5. jednání 
výboru.  

hlasování 8-0-0 
(dostavila se Teska Arnoštová, odešel Slezák, hlasování nebyl přítomen Trombik) 

 
 
5a) Zpráva KŘ policie HMP k bezpečnostní situaci v HMP za březen 2014 
Komentář ke zprávě provedl  ředitel policie plk. Mgr. Vondrášek, podrobněji se věnoval 
fotbalovému derby Sparta x Slávie a  vraždám řidičů taxislužby (PČR kontaktovala 
dispečinky taxi, aby poučily řidiče o bezpečném nabírání pasažérů – v této souvislosti  
nabídl rad. Manhart součinnost při jednání s provozovateli taxi). 
Členy výboru seznámil Mgr. Vondrášek s personálními změnami: od dnešního dne je 
pověřen výkonem 1. náměstka policejního prezidenta a nově pověřeným ředitelem KŘ 
Policie je plk. Mgr. Bc. Luděk Procházka. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu PČR k bezpečnostní situaci 
v HMP za  březen na vědomí.  

hlasování 7-0-0 
(odešla Teska Arnoštová, hlasování byl opět přítomen Trombik,  

hlasování nebyla přítomna Krobová Hášová) 
 

 
5b) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za březen 2014   
Zprávu předložil ředitel ZZS HMP MUDr. Schwarz. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu ZZS HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  březen 2014  na vědomí.  

hlasování 7-0-0 
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5c) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci v HMP za březen 2014   
Na zprávu byl připraven reagovat zástupce ředitele HZS HMP Ing. L. Jordanidis. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu HZSP k bezpečnostní situaci 
v HMP za  březen 2014 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
(hlasování byla opět přítomna Krobová Hášová) 

 
5d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci v HMP za březen 2014   
Zprávu předložil ředitel Městské policie HMP Ing. Šuster. Na dotaz ohledně vyjádření 
primátora HMP ve sdělovacích prostředcích o počtu strážníků v ulicích sdělil, že se  
nemůže vyjádřit k výroku, který nečetl. K náborové činnosti upřesnil, že za leden až 
březen 2014 se z 1461 uchazečů dostavilo na výběrové řízení 471 osob, po fyzických a 
psychotestech prošlo pouze 27 osob. Po 2 až 3 měsících vyhodnotí stav a přijme opatření 
ke zlepšení situace. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu MP HMP k bezpečnostní situaci 
v HMP za březen 2014 na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
 
6. Zpráva o činnosti SS HMP za březen 2014 
Zprávu doplnil ředitel SS HMP Mgr. B. Frajt. 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP bere zprávu o činnosti SS HMP za březen 
2014  na vědomí.  

hlasování 8-0-0 
 

3. Volba přísedících Městského soudu v Praze – pokračování 
usnesení: 
Výbor pro bezpečnost a legislativu ZHMP souhlasí s pokračováním 4 přísedících MS 
v Praze z předloženého seznamu, který byl předmětem jednání. 

hlasování 8-0-0 
 
 

 
Další jednání Výboru pro bezpečnost a legislativu ZHMP se uskuteční  21. 5. 2014 od 
16,00 hodin na MHMP, Mariánské n. 2, Praha 1, č. dv. 430. 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 
  JUDr. L. Ledl 


	Zapsala: R. Procházková



